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ZAPISNIK 

11. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  LOVAĈKOG SAVEZA PRIMORSKO-GORANSKE 
ŢUPANIJE, ODRŢANE 18.05.2012. god. S POĈETKOM U 12,00 SATI U PROSTORIJAMA 

LOVAĈKOG SAVEZA U RIJECI, F. RAĈKOG BR. 1 
 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, D. Mušćo, M. Mauhar, D. Sokolić, A. Petrinić, A. 
Loknar, B. Miklić, R. Abramović, T. Tondini i J. Pavić  
Ostali prisutni: J. Crnković i A. Šoić 
Odsutni: A. Štemberger. 

Predsjednik J. Malnar, nakon što je pozdravio sve nazoĉne, dao je na glasanje 
Dnevni red, koji je jednoglasno prihvaćen. 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 10. sjednice IO-a 
2. Donošenje odluke o dodjeli mot. kosilica/trimera i sredstava za adaptaciju lov. Kuća 
3. Donošenje odluke o izmjeni i dopuni Statuta Saveza 
4. Informacija u svezi otvaranja Muzeja šumarstva, lova i ribolova u Brodu na Kupi 
5. Priprema za redovnu Skupštinu LS-a 

 5.1. Protokol o voĊenju Skupštine 
 5.2. Datum i mjesto odrţavanja Skupštine  
 5.3. Priprema izvještaja 

6. Izvještaj s povjerenstava i komisija odrţanih izmeĊu dvije sjednice: 
 6.1. Izdavaĉki savjet 
 6.2. Povjerenstvo za razvoj lovstva 
 6.3. Povjerenstvo za Statut 
 6.4. Struĉni savjet za obrazovanje 
 6.5. Povjerenstvo za lovaĉka odlikovanja 
 6.6. Povjerenstvo za sajmove i …. 
 6.7. Povjerenstvo za streljaštvo 

7. Primjedbe i prijedlozi ĉlanica 
8. Prijedlog odluke o ĉlanarini i upisnini za 2012. i 2013. god. 
9. Razno: 

 9.1. Popuna i formiranje povjerenstava i komisija 
 
Ad. 1.  
 Predsjednik J. Malnar dao je na glasanje Zapisnik s prethodne sjednice, koji je 
jednoglasno prihvaćen uz slijedeću ispravku: Pod toĉkom 8.3. Dnevnog reda, a u pod toĉki 
2. treba ispraviti i naglasiti, da se Savez nije obvezao da će osigurati 60.000,00 kn za ogradu 
streljane na Kukuljanovu. 

 
Ad. 2. 
 Po ovoj toĉki izvijestio je predsjednik Povjerenstva za razvoj lovstva A. Loknar. 
Prijedlog Povjerenstva je da se svakom lovaĉkom društvu – lovozakupniku dodjeli po jedna 
kosilica/trimer, a LD-a „Tetrijeb“ Delnice i „Jelenski Jarak“ po dvije kosilice. 
 Prijedlog je usvojen s deset glasova ĉlanova IO-a za, uz jedan glas protiv i jedan 
suzdrţan.  
 Što se tiĉe sredstava namijenjenih za adaptacije i dogradnje lovaĉkih kuća predlaţe 
se da se prihvati zakljuĉak s 10. Sjednice IO-a /popis LD-a koja bi trebala dobiti sredstva/ s 
tim da se još jednom pozovu LD-a koja nisu dostavila traţenu dokumentaciju, da to uĉine 
najkasnije u roku 14 dana, odnosno do 04.06.2012. god. Lovaĉka društva koja to ne uĉine 
neće moći koristiti dodijeljena im sredstva.  
 Prijedlog je jednoglasno usvojen.  
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Ad. 3.  
 Po ovoj toĉki izvijestio je predsjednik J. Malnar napominjući da je potrebno neke 
ĉlanke Statuta jasnije definirati, posebno onaj dio koji se odnosi na samu definicija Saveza, 
prijem novih ĉlanica, te meĊusobna prava i obveze.  
 Prijedlog je jednoglasno usvojen.  
 Prijedlog izmjena Statuta sastavni je dio ovog Zapisnika, te se upućuje Skupštini na 
odluĉivanje. 
 
Ad. 4.   
 Po ovoj toĉki dnevnog reda trebao je izvijestiti Đani Poropat koji operativno vodi 
poslove opremanja Muzeja šumarstva, lova i ribolova u Brodu na Kupi, ali se nije pojavio na 
sjednici pa su umjesto njega informirali J. Malnar i T. Tondini. Poslovi na ureĊenju prostora 
su pri kraju, pa se oĉekuje da će se poĉet puniti s eksponatima. Ĉim prije dogovorit će se 
primopredaja eksponata koji se trenutno nalaze u prostorijama Saveza. Uskoro se oĉekuje i 
dovršetak prepariranja nekih primjeraka krupne divljaĉi /divokoza i dabar/, pa bi s tim lovaĉki 
dio praktiĉno bio završen.      
 Ima nekih naznaka da bi otvaranje moglo uslijediti tijekom ljetnih mjeseci, šĊto je u 
meĊuvremenu i potvrĊeno. 
 
Ad. 5. 
 Po ovoj toĉki izvijestio je predsjednik J. Malnar, te predloţio da se Skupština odrţi u 
subotu 02.06.2012. god. u dvorani Šumarije Gerovo, te je predloţio radna tijela:  
 a) Radno predsjedništvo:  

 1. J. Malnar   - predsjedavajući 
 2. M. Linić  - ĉlan 
 3. I. Bolonić  - ĉlan 

 b) Zapisniĉar: A. Šoić 
 c) Ovjerovitelji Zapisnika: 
  1. D. Mušćo 

 2. A. Štemberger 
d) Komisija za verifikaciju: 
 1. J. Pavić 
 2. D. Sokolić 
 3. T. Tondini 
Sjednica Nadzornog odbora odrţat će se srijedu 30.05.2012. god.  
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

  
Ad. 6. 
 6.1. Izvješće sa sjednice Izdavaĉkog savjeta podnio je predsjednik IS-a B. Miklić. Web 
stranica je konaĉno aktivirana i moţe se otvoriti na adresi: www.lovacki-savez-pgz.hr o 
ĉemu su obaviještene sve ĉlanice Saveza i mnogi pojedinci. Edicija „Tetrijeb gluhan u 
Gorskom kotaru“ je spremna za tiskanje. Zatraţene su ponude tiskarskih kuća, te se oĉekuje 
izbor i tiskanje. Film „Medvjed u lovištima PGŢ-e“ je gotov i bit će prikazan na Skupštini 
saveza. 
 6.2. Izvješće sa sjednice Struĉnog savjeta za razvoj lovstva podnio je predsjednik 
Savjeta A. Loknar. Napominje da je predloţena centralizacija nabavke zrnate hrane preko 
Saveza radi postizanja niţe cijene i legalizacije nabave. Donesen je Program rada 
Povjerenstva. Ĉlanovi Povjerenstva podrţali su stav IO-a da se u ĉlanstvo Saveza ne 
primaju LD-a koja nemaju lovišta u zakupu/koncesiji. TakoĊer se podrţava stav, da se 
ponovo pokrenu zapoĉete aktivnosti na reviziji granica lovišta.  
 Predsjednik J. Malnar primijetio je da se s centraliziranom nabavkom kukuruza 
pokušalo ranije, ali nije bilo interesa LD-a.  
 6.3. Izvješće sa sjednice Povjerenstva za Statut podnio je J. Malnar. Povjerenstvo za 
Statut predloţilo je ogledne primjerke Statuta LD-a /neposredna i delegatska verzija/. Cilj je 
da se pomogne LD-a kod moguće izrade novih statuta ili promjena dijelova statuta, ali bez 
ikakvog uvjetovanja ili nametanja. TakoĊer se preporuĉa da LD-a do 140 ĉlanova idu na 
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neposrednu verziju, a ona veća na delegatsku verziju statuta. Statuti će biti 
dostavljeni svim ĉlanicama Saveza. 
 6.4. Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je predsjednik Struĉnog savjeta za 
obrazovanje T. Tondini. Na sastanku SS-a izvršena je detaljna analiza u svezi ostvarivanja 
obrazovanja u proteklom periodu, te se predlaţe:  
  1. U Pravilnik o obrazovanju HLS-a unijeti obvezujuću odredbu staţiranja nakon 
poloţenog lovaĉkog ispita, a do donošenja takve odredbe preporuĉa se LD-a ĉlanicama 
Saveza, da to unesu u svoja normativna akta, 
  2. Nastavni plan i program za lovca, lovoĉuvara i ocjenjivaĉa koje je donijelo resorno 
ministarstvo je OKVIRNI, radi toga je neophodno da nositelj obrazovanja HLS pripremi 
IZVEDBENE programe za svako obrazovno podruĉje, posebno za vjeţbe, kako bi se 
ujednaĉilo standarde u nastavi na cijelom podruĉju HLS-a, te otklonile eventualne 
nedoumice kod verificiranih predavaĉa.  
  3. Neophodno je pripremiti i distribuirati testove za pismeni dio ispita za lovoĉuvara i 
ocjenjivaĉa lovaĉkih trofeja jer je „Pravilnikom“ tako  regulirano (svi ispiti za navedene profile 
koji su se odrţali u zadnje dvije godine su praktiĉno nezakoniti, te prijeti opasnost da ih 
prosvjetna inspekcija koja je nadleţna za podruĉje obrazovanja, poništi). Konkretno za 
ocjenjivaĉe lovaĉkih trofeja treba utvrditi što je pismeni dio ispita. Da li su to njihovi ispunjeni 
ocjenbeni i trofejni listovi koje su popunjavali u tijeku izobrazbe ili je to nešto drugo. 
 4.  Kandidati za lovoĉuvare polaţu po istim nastavnim pitanjima kao i kandidati za 
lovce što smatramo nedovoljnim, te bi i za ovu grupu trebalo pripremiti ispitna pitanja za 
usmeni dio ispita. 
  5. U Informacijski sustav HLS-a unijeti i ocjenjivaĉa lovaĉkih trofeja radi prijave i 
izrade zapisnika ispita, kao što je kod ostalih profila. 
  6.5. Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je predsjednik Povjerenstva za lovaĉka 
odlikovanja M. Linić. Na prijedlog LD-a koja obiljeţavaju obljetnice svoga postojanja 
Povjerenstvo je prihvatilo da se odlikuju ĉlanovi društava kako slijedi:  
 
1.1. REDOVNA ODLIKOVANJA: 

Red. 
br. 

LOVAČKO 
DUŠTVO 

V R S T A    O D L I K O V A NJ A 

I. reda II. reda III.reda 

1. 
„JELENNSKI 
JARAK“ 
VRBOVSKO  

1. JAKŠIĆ VOJISLAV 
2. BROZOVIĆ BORIS  

1. MAREŠ MLADEN 
2. GRUBIĆ BRANKO 
3. JAKŠIĆ MILOJKO 

1. BARABA IGOR 
2. ŠKORIĆ DMITAR 
3. ŠTAJMINGER MLADEN 
4. MIŠLJENOVIĆ MILAN 
5. MUSULIN NIKOLA 

2. 
„ZEC“  
KLANA 

1. ŠNAJDAR IVAN 
2. ŠTEMBERGER JOSIP 

1. MALJAVAC ANTON  
2. PROKOPOVIĆ DAMIR 

1. BRENTAR FRANJO 
2. LAGINJA MATIJA 
3. MEZLAR VIKTOR 

Nakon pregleda pristiglih prijedloga LD-a i kraće rasprave, Povjerenstvo je zakljuĉilo, 
da ih u cijelosti prihvaća i prosljeĊuje IO LS-a i HLS-a na usvajanje. 
 
1.1. IZVANREDNA ODLIKOVANJA: 

Red. 
br. 

LOVAČKO DUŠTVO 
V R S T A    O D L I K O V A NJ A 

I. reda II. reda III.reda 

1. 
„JELENNSKI JARAK“ 
VRBOVSKO  

- 1. PERIĆ TOMISLAV 
1. PEJĈIĆ LUKA 
2. RAJNOVIĆ RADOVAN 

2. 
„KAMENJARKA“  MALI 
LOŠINJ 

- - 
1. BRĈIĆ BOŢIDAR 
2. TOIĆ KLAUDIO  
3. VIDAS VLADO 

3. „ZEC“ KLANA 1. VALENĈIĆ VITOMIR 
1. SUŠNIK ANTON 
2. ŠEBELJA JOSIP 

1. PRINC SANDRO 
2. ŢIGANTO RADOVAN 

Nakon uvida u prijedlog za redovna i izvanredna odlikovanja LD-a „Zec“ Klana povodom 

obiljeţavanja 120. organiziranog lovstva, te LD-a „Jelenski Jarak“ Vrbovsko i LD-a 
„Kamenjarka“ Mali Lošinj, povodom obiljeţavanja 65. obljetnice društva, Povjerenstvo je 
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zakljuĉilo, da je prijedlog sukladan s Pravilnikom o lovaĉkim odlikovanjima, te se u cijelosti 
prihvaća i prosljeĊuje na usvajanje. 

Predlaţe se da se Đuri Deĉaku, predsjedniku HLS-a, Zlatku Komadini, zastupniku u Saboru 
RH-e i Vidoju Vujiću, ţupanu PGŢ-e, dodjeli novoustrojeno priznanje LS-a „PLAKETA LOVAĈKOG 
SAVEZA PGŢ-e“, radi zasluga za razvoj lovstva PGŢ-e. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

6.6. Po ovoj toĉki dnevnog reda izvijestio je predsjednik Povjerenstva za sajmove i 
ekologiju D. Mušćo. Pored izvještaja o nastupu na Sajmu lova i ribolova u Rijeci koji je 
ocijenjen kao vrlo uspješan za Savez, raspravljalo se je i o obiljeţavanju znaĉajnih datuma u 
svezi sa zaštitom prirode i okoliša a posebice: 

- Svjetski dan voda – 22. oţujka 
- Svjetski dan planeta Zemlje – 22. travnja 
- Svjetski dan zaštite okoliša – 05. lipnja 
- Svjetski dan zaštite biološke raznolikosti – 29. prosinca 

   Povjerenstvo predlaţe da se 09.05.2012. god. povodom Svjetskog dana zaštite 
okoliša u svim LD-a organizira prikupljanje krupnog otpada. Lovaĉka društva će se 
organizirati po mikro regijama, a koordinatori će biti ĉlanovi Izvršnog odbora Saveza, prema 
Planu koji će biti svima dostavljen. Koordinatori će podnijeti Izvješće o uspješnosti akcije na 
posebnom obrascu koji će im se dostaviti. 
 Svi izvještaji o radu Povjerenstava jednoglasno su prihvaćeni. 
 Zapisnici povjerenstava sastavni su dio ovog Zapisnika. 
 6.7. Izvješće sa sjednice Povjerenstva za lovaĉko streljaštvo izvijestio je tajnik A. 
Šoić. Predloţeni su termini za ţupanijska natjecanja u sve tri lovaĉke discipline, te su 
predloţeni Pravilnici za sve discipline. Pravilnici su ostali isti kao i prošle godine, izuzev 
Pravilnika o letećim metama /TRAP/, gdje je došlo do manje promjene. Prezentiran je okvirni 
troškovnik, koji je nešto veći od planiranih sredstava.  
 M. Linić; Predlaţe da se poštuje princip da za pojedine ekipe mogu nastupiti 
iskljuĉivo matični članovi, te da se briše iz svih pravilnika iznimka koja se odnosi na LD-a s 
Krka. 
 Pravilnici o gaĊanju i Zapisnik Povjerenstva sastavni su dio ovog Zapisnika. 
 Jednoglasno je prihvaćeno izvješće, kao i prijedlog M. Linića. 
 
Ad. 7. 
 7.1. Daje se podrška LD „Kuna“ Lopar u svezi napuĉivanja uzgajališta „Sveti Grgur“ 
jelenom lopatarom. 
 7.2. TakoĊer se podrţava ideja da se priobalna lovišta od Grobnika do Novog 
Vinodolskog nasele muflonskom divljaĉi i u tom smislu poduzet će se odgovarajući koraci 
/formiranje Povjerenstva i sl./. 
 7.3.  Odobrava se LD-u „Divokoza“ da se umjesto motorne kosilice/trimera financira 
cijepljenje dvojice lovaca protiv krpelja. 
 7.4. I. Bolonić informirao je o nekritiĉnom ponašanju nekih duţnosnika Općine Vrbnik 
u svezi izlova divljih svinja. TakoĊer podsjeća na prijedlog nekih zastupnika u Saboru da se 
pastirima omogući posjedovanje oruţja kako bi se „štitili“ od divljih svinja. Predlaţe da se 
naruĉi studija o fenomenu povećanja populacije divljih svinja na Kvarnerskim otocima /što ih 
se više izluĉuje, to ih je više?/. TakoĊer upozorava na problem pašarenja na otocima i na ne 
registrirane ovce. Formiran je interventni tim na Krku za lov medvjeda. Vrši se napor da se 
registrira hladnjaĉa u Puntu za promet divljaĉine. 
 J. Malnar; Mišljenja je da se najvjerojatnije radi o neselektivnom odstrelu. Dobro bi 
bilo da se o tome nešto kaţe na Skupštini i da to ĉuju neki kompetentni gosti. Fascinira 
brojka odstrijeljene divljaĉi u zadnjih pet godina na Kvarnerskim otocima, preko 8.000 grla. 
 J. Pavić; Upozorava na problem podivljalih koza u djelu lovišta na Cresu /do nekoliko 
stotina grla/. Kako riješiti problem?   
    
Ad. 8. 
 S obzirom da je Hrvatski lovaĉki savez, radi mogućeg pomlaĊivanja lovaĉkih kadrova, 
ukinuo sve upisnine u Savez /redovne i izvanredne/ predsjednik J. Malnar predlaţe da i LS 
takoĊer uĉini to isto. Prema tome predlaţe da od donošenja odluke LS naplaćuje samo 
ĉlanarine Kako slijedi: 
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 1. Ĉlanarina lovaca /matiĉni i vanjski/     - 100,00 kn 
 2. Ĉlanarina pripravnika       - 400,00 kn 
 3. Lovci s 50 i više godina lovaĉkog staţa bez ĉlanarine/  -   00,00 kn 
 Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 9. 
 9.1. Jednoglasno je donesena odluka da se u ĉlanstvo Izdavaĉkog savjeta Saveza 
umjesto Blaţenke Kulić imenuje Frane Tomljenović.  
 9.2. S obzirom na niz okolnosti vezane za moguće naseljavanje divljaĉi u lovišta 
Ţupanije predlaţe se formiranje novog povjerenstva pod nazivom: „Povjerenstvo za unos 
divljači i znanstvenu suradnju“. U Povjerenstvo se predlaţe slijedeće ĉlanove: 
 1. Boris Miklić, ml., dipl. ing. 
 2. Mr. sc. Tibor Andreanszky 
 3. Dr. sc. Josip Malnar 
 4. Nenad Vanĉina, dipl. ing. 
 5. Nikola Dujmović, ing. 
 6. Tihomir Tondini, prof. 
 7. Anton Loknar 
 Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 Jednoglasno je donesena odluka da se ukida Financijska komisija Saveza.  
 9.3. Jednoglasno je donesena Odluka da se LD-u „Golub“ Kampor dodjeli pomoć za 
adaptaciju lovaĉke kuće u iznosu od 4.000,00 kn. 
 9.4. jednoglasno je zakljuĉeno da se na Skupštinu Saveza neće pozvati predstavnik 
LD „Divokoza“ Jelenje. 
 9.5. Predsjednik J. Malnar informirao je o prijavi LD-a „Kunić“ Rab u svezi moguće 
nezakonitog lova od strane LD „Golub“ Kampor. Zakljuĉeno je da se Savez s tim neće bavit, 
jer je to posao lovne inspekcije. 
 9.6. Prepisku gospodina M. Olića, koja je upućena na niz adresa u RH i Ţupaniji, 
ĉlanovi IO-a primili su na znanje. 
 9.7. I. Bolonić primjećuje da se IO premalo sastaje i da je premalo druţenja. Predlaţe 
da se pripremi Plan susreta lovaca u Ţupaniji i izvan Ţupanije. 
 J. Malnar; smatra da je sjednica IO-a i povjerenstava sasvim dovoljno, a slaţe se da 
bi druţenja trebalo biti više. Podrţava izradu Plana druţenja. 
  
 Sastanak je završen u 14,30 sati. 
 
  

Dobra Vam kob! 
 
 
 
 

Pripremio: 
_______________ 
Ante Šoić, prof. v.r.  

Predsjednik:                                                                                                                                   
___________________                                             
Dr. sc. Josip Malnar, v.r. 

 


